
 پرویز فلاحی پور، بازیگر باسابقه تلویزیون 
که با ایفای نقش »یاور« در سریال »شب دهم« 
درخشید از بی توجهی به برخی سریال هایی 
که سرمایه گذار خصوصی دارند و به عنوان کار 
فرهنگی، افراد متخصص پای آنها نیستند، 
گله کرد. این بازیگر از بی سرانجامی سریال 
»آسوده باش« پس از ماه ها زحمت عوامل 
ابراز تاسف کرد. پرویز فلاحی پور که آخرین 
تلویزیون مربوط به سریال  با  همکاری اش 
»آسوده باش« شبکه نمایش خانگی می شود، 
در گفت وگویی با »ایسنا« از رهاشدن ساخت این 
مجموعه که آخرین حضور مرحوم شهرام عبدلی 
مقابل دوربین هم محسوب می شد، صحبت و گله 
کرد. او ابتدا درباره حضورش در کارهای جدید 
تلویزیون گفت: مجموعه های »آتش سرد«، 
»بی نشان« و »آزادی مشروط« آخرین کارهایم 
برای تلویزیون بود که پخش شد. همچنین سریال 

»آسوده باش« را داشتم که مدتی در مشهد 
تصویربرداری شد اما متاسفانه به سرانجام نرسید. 
طی این مدت هم از سوی تلویزیون پیشنهاد زیاد 
داشتم اما کارها ضعیف شده اند و فکر می کنم 
دلیلش هم این باشد که صداوسیما ضرورت 
تربیت فیلمنامه نویس و کارگردان را چندان 
حس نمی کند؛ البته شاید هم به دلیل کمبود 
بودجه باشد. من اطلاع دقیقی ندارم ولی در 
این مدت پیشنهادهایی که به من شد یا نقش ها 
خوب نبودند و یا کارها بسیار ضعیف بودند. بازیگر 
سریال های »شب دهم«، »یوسف پیامبر)ع(«، 
»مرد هزار چهره«، »دلنوازان«، »خانه امن« 
و »شهرزاد« همچنین درباره سرانجام سریال 
»آسوده باش« توضیح داد: من همان روزهای 
اول متوجه این موضوع شده بودم که این کار 
سامان پیدا نمی کند. حتی با تهیه کننده و عوامل 
بارها سر صحنه صحبت می کردم و تبدیل به 

یک آدم غرغر در گروه شده بودم. در نهایت 
هم به جای ۱۳ قسمت، ۶ قسمت در این ایام 
تولید شد؛ هم به خاطر فوت آقای عبدلی و هم 
کمبود وقت. قرار بود بعد از ایام نوروز کار را ادامه 
بدهند اما گروه متفرق شده بودند و هر کسی سر 
کار دیگری حضور پیدا کرده بود. فلاحی پور 
ادامه داد: فکر می کنم این سریال اندازه یک 
مینی سریال هم درنیامد. همه برایش زحمت 
کشیدند، تهیه کننده هزینه های زیادی متحمل 
شد و متاسفانه متضرر شد ولی به نظرم این نتیجه 
کاری است که افراد متخصص و کاربلد پشتش 
قرار نمی گیرند. ما این همه می گوییم، دیگران 
این همه می گویند اما نمی دانم از چه راهی وارد 
می شوند. سرمایه گذار خصوصی و... کارگردان 
هم که تقصیری ندارد. وی تاکید می کند: 
به نظرم مدتی است روی کارهای تخصصی 
ساده انگاری می شود و دوستان فکر می کنند 
چه به لحاظ بازیگری، چه تهیه کنندگی و 
نویسندگی و کارگردانی کاری ندارد و با خودشان 
می گویند وقتی ترکیه می تواند سریال های 
ضعیف ۱۰۰ قسمتی بسازد چرا ما نتوانیم و 
وارد کار می شوند و اینطور متضرر می شوند که 
در نهایت هم پول تهیه کننده را بر باد می دهند 
و هم زحمت همه گروه هدر می رود و نتیجه ای 
هم حاصل نمی شود. اسم این کار، فرهنگی است 
و کار فرهنگی یعنی باید یک تاثیری روی فرهنگ 
و آداب و رسوم ما داشته باشد و کمی مردم را به 
لحاظ آگاهی بالا بکشد ولی این اتفاق نمی افتد و 
انگار پولشان را دور انداخته اند. پرویز فلاحی پور 
در پایان صحبت هایش اظهار کرد: امیدوارم واقعا 
این سریال سامان پیدا کند تا هم تهیه کننده ضرر 
نکند و هم زحمات بازیگران و عوامل بر باد نرود 
ولی تا جایی که من اطلاع دارم فعلا این پروژه 

رها شده است. 
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مستقل سینمای  تهیه کنندگان  انجمن   
ایران خواستار حفظ حقوق تهیه کنندگان 
سینمای ایران از پخش آگهی ها در پلتفرم های 
نمایش خانگی شد. از زمانی که پلتفرم های 
نمایش خانگی شروع به پخش آگهی در ابتدای 
سریال ها کردند، انتقادهایی در این خصوص 
مطرح شد، چرا که برخی کارشناس ها معتقدند 
وقتی مشترکان این پلتفرم ها برای تماشای فیلم 
و سریال هزینه ای را پرداخت می کنند، نباید با 
وجود حق اشتراکی که رقم آن ماهیانه کم هم 
نیست از پخش آگهی هم درآمدزایی شود. حالا 

پس از گذشت مدتی، انجمن تهیه کنندگان 
سینمای ایران تاکید دارد که حق و حقوق 
صاحبان آثار از این آگهی ها باید پرداخت شود. 
در متن بیانیه این انجمن آمده است: »هنگام 
تماشای آثار سینمایی در پلتفرم های نمایش 
خانگی همواره شاهد تبلیغات و آگهی هایی 
هستیم که در ابتدا یا در طول فیلم های سینمایی 
به نمایش درمی آیند. انجمن تهیه کنندگان 
سینمای ایران بر این باور است که تعداد و 
شیوه نمایش آگهی ها باید به گونه ای باشد که 
موجب آزار تماشاگران نشود. از طرفی باید 

سهم و حقوق تهیه کنندگان سینمای ایران از 
آگهی ها مشخص شود. از این رو انجمن مستقل 
از تمامی همکاران تهیه کننده درخواست دارد 
در قراردادهای خود با پلتفرم ها حتما سهم خود 
از درآمد آگهی را مشخص نمایند و پلتفرم ها نیز 
ملزم به پخش آگهی های صاحب اثر همزمان 
با نمایش فیلم هستند. انجمن تهیه کنندگان 
مستقل سینمای ایران همچنین به انجمن های 
نوپا توصیه می کند به جای رفتارهای غیرصنفی 
و نان به نرخ روز خوردن به دنبال تجربه اندوزی 
و حمایت از اعضا و تولیداتی باشند که رضایت 
تماشاگران را در پی داشته باشد نه فقط تقویت 

مراکز ممیزی و جلب نظر آنان.«

درخواستتهیهکنندگانسینماازپلتفرمها

شمس آقاجانی 
درگذشت

 انتشار آلبوم معتمدی 
با »رامبراند تریو«

 سعید راد بازیگر »بزرگ« شد
 سعید راد از حضورش در فیلم »بزرگ« 
به کارگردانی ژوبین قادری خبر داد و گفت: 
این فیلم ادای دینی به سینمای کلاسیک 
قهرمان محور، با اخلاق و نوستالژیک که پدر 
کارگردان یعنی ایرج قادری از پایه گذارانش 
بوده است. سعید راد، در گفت وگو با ایرنا 
اظهار داشت: سینمای قهرمان محور از بین 
رفته و سینمای جدیدی آمده که باب پسند 
ما نیست. من مال دوره طلایی آن موقع 
هستم. البته من در بد و خوب سینمای جدید 
دخالت نمی کنم. الان سینما تجاری شده و 
فیلمسازان عوامل خودشان را دارند که این 
سینما مورد پسند من نیست. این بازیگر 
با تاکید بر اینکه ژوبین قادری را به خاطر 
ساخت این فیلم تحسین می کنم، افزود: ۱۰ 
جلسه با این کارگردان صحبت کردم و در 
جلسات اولیه متوجه شدم کارش را به خوبی 
بلد است و با آگاهی تمام، جدیت و کاریزمای 
مثال زدنی و وسواس بسیار عمل می کند، 
وقتی متوجه شدم چه می خواهد، گفتم تا 
آخر هستم، چون این فیلمساز و این سینما 
مورد علاقه من است و مطمئنم این فیلم 
مورد استقبال قرار می گیرد. وی ادامه داد: 
برای پیش تولید این فیلم در تلاشم تا خود 

را آماده کنم.

  آغاز مرمت 
ساختمان آرامگاه سعدی

  مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی استان فارس از آغاز پروژه 
مرمت و مقاوم سازی آرامگاه سعدی خبر داد. 
سید مؤید محسن نژاد گفت: با هدف حفظ 
وصیانت از بنای ارزشمند آرامگاه سعدی 
شیرازی عملیات مرمت و مقاوم سازی این 
بنای شاخص تاریخی با بهره گیری از تیم 
باتجربه و متخصص مرمت استان فارس 
آغاز شده است. مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع  دستی فارس افزود: در 
این پروژه با بررسی علمی و کارشناسی و تهیه 
طرح مرمتی و بررسی در شورای فنی اداره کل 
و با بهره گیری از نظرات متخصصان، مشکلات 
استحکامی این بنای تاریخی احصاء و پس از 
تخصیص اعتبارات لازم هم اکنون عملیات 
مرمت آرامگاه آغاز شده است. محسن نژاد 
افزود: اعتبار اختصاص یافته به این پروژه 
بیش از ۱۱ میلیارد ریال است و در طی این 
عملیات تعمیرات، مرمت و مقاوم سازی کالبد 
اصلی و سنگ نماهای داخلی و خارجی 
پیرامون مقبره در دستور کار قرار گرفته است.

 رهبر جبهه پنجشیر در پیامی به مناسب سالروز کشته 
شدن احمدشاه مسعود گفت: منافع افغانستان و کشورهای 
جهان منوط به تشکیل یک نظام مشروع بوده و مبنای 
این مشروعیت باید »اراده و رأی مردم افغانستان« باشد. 
»احمد مسعود« رهبر جبهه پنجشیر پیامی به مناسبت 
سالروز کشته شدن احمد شاه مسعود، رهبر جبهه مقاومت 
افغانستان صادر کرد. وی در این پیام گفت: »به همان 
صورت که طالبان به پیام صلح استاد شهید )برهان الدین 
ربانی( نه گفتند، به پیام صلح قهرمان ملی )احمدشاه 
مسعود( نه گفتند و جنگ را ترجیح دادند، به ما هم نه 
گفتند و جنگ را بر ما و مردم ما تحمیل کردند.« احمد 

مسعود افزود: هیچ راهی جز مقاومت و ایستادگی باقی 
نمانده بود. رهبر جبهه پنجشیر در ادامه صحبت های 
خود بر وحدت و همبستگی گروه های سیاسی و نظامی 
افغانستان تأکید کرد و افزود: »از هر قومی، از هر مذهبی 
و با هر زبانی که صحبت می کنیم، مربوط هر حزب و 
حرکتی که هستیم، برای تغییر شرایط فعلی و برای بهبود 
شرایط فعلی باید متحد بوده و در کنار هم بایستادیم.« 
این سیاستمدار افغان خاطرنشان کرد: منافع افغانستان 
و کشورهای جهان منوط به تشکیل یک نظام مشروع 
بوده و مبنای این مشروعیت باید »اراده و رأی مردم 
افغانستان« باشد. وی بیان داشت: این مسأله را با طالبان 

نیز در میان گذاشته اند، اما دیده می شود که این گروه 
تمام روز فکر و خواست اش این است که کشورهای جهان 
آنان را به رسمیت بشناسد. احمد مسعود در این پیام 
ویدئویی اش گفته است که »جبهه پنجشیر« پس از دو 
سال، اکنون حملات خود را گسترش داده و با حمایت 
مردم امیدواری بیشتر شده است. به دنبال قدرت گرفتن 
طالبان در افغانستان، ولایت پنجشیر آخرین ولایتی بود 
که به کنترل این گروه و درآمد و پس از آن احمد مسعود به 
تاجیکستان سفر و طی دو سال گذشته اعلام کرده اولویت 
وی گفت وگو با طالبان و تشکیل دولتی با اراده تمام مردم 

در افغانستان است. 

احمدمسعود:
منافع افغانستان در تشکیل یک نظام مشروع است

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 حضور »اون« در 
رژه بزرگ سالگرد تاسیس کره شمالی

 پیونگ یانگ بامداد شنبه شاهد رژه بزرگ به مناسبت 
هفتاد و پنجمین سالگرد تاسیس کشور کره شمالی با 
حضور کیم جونگ اون بود. به گزارش ایسنا، خبرگزاری 
مرکزی کره شمالی )KCNA( اعلام کرد: کیم جونگ 
اون، رهبر کره شمالی به همراه دخترش جو آئه رژه 
شبه نظامیان »با شکوه« را در میدان کیم ایل سونگ 
تماشا کرد. »اون« در این مراسم سخنرانی نکرد. این 
گزارش افزوده است که یک هیات چینی به رهبری 
معاون نخست وزیر لیو گوژونگ و اعضای یک گروه آواز 
و رقص ارتش روسیه نیز در این مراسم حضور داشتند. 
این رویداد شبانه سومین رژه ای است که کره شمالی به 
تنهایی در سالجاری برگزار کرده است و آخرین رژه آن 
در ژوئیه به مناسبت هفتادمین سالگرد امضای آتش 
بس جنگ کره در سال های -۱95۰ ۱95۳ برگزار شد. 
این رژه در بحبوحه گمانه زنی ها مبنی بر اینکه »اون« 
ممکن است هفته آینده برای مذاکره با ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهور روسیه به ولادیوستوک سفر کند و در مورد 
یک قرارداد احتمالی تسلیحاتی گفت وگو کند، برگزار 
شد. گزارش سفر احتمالی او به روسیه این گمانه زنی را 
ایجاد می کند که کره شمالی ممکن است گلوله های توپ 
و سایر مهمات را برای استفاده در جنگ مسکو با اوکراین 
در ازای انتقال فناوری مرتبط با تسلیحات از روسیه، 
مانند ماهواره جاسوسی و هسته ای، در اختیار روسیه 
قرار دهد. به گزارش خبرگزاری کره شمالی، آخرین رژه 
شبه نظامی شامل ستون هایی از موتورسیکلت ها با تحرک 
بالا و پرتاب کننده های موشک ضدتانک بود که توسط 
تراکتور کشیده می شدند. کره شمالی ظاهرا موشک های 
بالستیک قاره پیما و سایر سلاح های استراتژیک خود 
را به نمایش نمی گذارد. این رژه عمدتا توسط گارد 
سرخ کارگر- دهقان، یک سازمان دفاع غیرنظامی در 
کره شمالی متشکل از حدود 5.7 میلیون کارگر و کشاورز 
هدایت می شد. در همین حال، »اون«، با استقبال از هیات 
اعزامی از پکن و گفت وگو در فضایی دوستانه، بر توسعه 
روابط دوستانه و همکاری بین دو کشور و تقویت بیشتر 
هماهنگی ها و همکاری های چند جانبه تاکید کرد. رادیو 
مرکزی کره شمالی اعلام کرد که رهبران روسیه و چین، 
ولادیمیر پوتین و شی جین پینگ، پیام های تبریکی به 
مناسبت این سالگرد کلیدی برای کیم فرستاده اند. به 
گفته این شبکه رادیویی، پوتین گفته است که او معتقد 
است که کره شمالی و روسیه همکاری های دوجانبه را به 
شیوه ای استراتژیک در همه زمینه ها گسترش خواهند 
داد تا به امنیت و ثبات در شبه جزیره کره و شمال شرق 
آسیا کمک کنند. رسانه های دولتی چین اعلام کردند 
»شی« دوباره بر تعهد حزب و دولت چین برای توسعه 
روابط دوستانه سنتی بین پیونگ یانگ و پکن بدون توجه 

به شرایط سیاسی بین المللی و منطقه ای تاکید کرد. 

اعلام آمادگی پاشینیان برای گفت وگو با علی اف  کوتــــاه

با  تلفنی  گفت وگوی  در  ارمنستان  نخست وزیر   
رئیس جمهور فرانسه برای گفت وگو با رئیس جمهور 
جمهوری آذربایجان به منظور تنش زدایی در مرز دو 
کشور اعلام آمادگی کرد. »نیکول پاشینیان« نخست وزیر 
ارمنستان آمادگی خود را برای گفت وگوهای اضطراری با 
»الهام علی اف« رئیس جمهور جمهوری آذربایجان برای 
کاهش تنش ها در دو کشور اعلام کرد. خبرگزاری روسی 
ریانووستی گزارش کرد، نخست وزیر ارمنستان در جیان 
گفت وگوی تلفنی با »امانوئل ماکرون« رئیس جمهور 
فرانسه در خصوص گفت وگو با علی اف ابراز آمادگی کرد. 
دفتر پاشینیان در خصوص مکالمه تلفنی رئیس جمهور 
فرانسه و نخست وزیر ارمنستان گفت: رئیس جمهور 
)امانوئل( ماکرون )رئیس جمهور فرانسه( تأکید کرد که 

کاهش تنش ها در مرز ضروری است. پاشینیان برای 
برگزاری گفت وگوهای اضطراری با رئیس جمهور جمهوری 
آذربایجان با هدف تنش زدایی اعلام آمادگی کرد. در جریان 
تماس تلفنی ماکرون و پاشینیان، مقام های دو کشور در 
خصوص موضوعاتی مرتبط با »تشدید بحران انسانی 
در قره باغ کوهستانی در پی مسدودسازی غیرقانونی 
گذرگاه لاچین، تجمع نیروهای جمهوری آذربایجان در 
اطراف قره باغ کوهستانی و روند تشدید تنش ها در مرز 
ارمنستان- جمهوری آذربایجان« گفت وگو کردند. بر 
اساس این گزارش، پاشینیان همچنین بر تعهد خود به 
توافقات ۶ اکتبر 2۰22 پراگ و توافقات ۱4 می 2۰2۳ 
بروکسل و همچنین رویکرد رفع تمامی موضوعات منحصرا 
از طریق ابزار دیپلماتیک و در جوی مثبت تأکید کردند. 

روابط عمومی دفتر نخست وزیری ارمنستان همچنین 
اعلام کرد: ماکرون در خصوص حمایت از تلاش ها برای 
برقراری صلح و ثبات در منطقه اعلام آمادگی کرد. یک 
روز قبل از تماس تلفنی ماکرون و پاشینیان، وزارت دفاع 
ارمنستان خبر داد که در دو روز گذشته، اوضاع در مرز 
جمهوری آذربایجان همچنان به واسطه تجمع نیروهای 
مسلح باکو، پرتنش است. تیراندازی در مرز جمهوری 
آذربایجان و ارمنستان به صورت دوره ای انجام می شود و 
جدیدترین تنش های جدی در شب ۱۳ سپتامبر 2۰22 
رخ داد. وزارت دفاع ارمنستان، نیروهای مسلح جمهوری 
آذربایجان را به حملات خمپاره ای به مرز ارمنستان متهم 
می کند. در آوریل 2۰2۳، گارد مرزی جمهوری آذربایجان، 
ایست های بازرسی را در مرز با ارمنستان ایجاد کرد که این 
ایست های بازرسی در ابتدای جاده در گذرگاه لاچین که به 
استپاناکرت منتهی می شد، ایجاد کرد. این ایست بازرسی 
در نزدیکی بزرگراه جدیدی قرار گرفته است که پس از 
آتش بس 2۰2۰ به منظور دورزدن لاچین ساخته شد. 
در نزدیکی این تأسیسات، یک ایست نظارتی از نیروهای 
حافظ صلح روسیه قرار دارد. وزارت خارجه ارمنستان، 
ایجاد این ایست بازرسی را نقض آشکار توافقات سه جانبه 
رهبران ارمنستان، روسیه و جمهوری آذربایجان می داند. 
از طرف دیگر، ایروان تأکید دارد که مسدودسازی کریدور 
لاچین به فاجعه انسانی در قره باغ کوهستانی منجر شده 
است. سال گذشته، ایروان و باکو با میانجیگری روسیه، 
ایالات متحده و اتحادیه اروپا، گفت وگو درباره یک پیمان 
صلح را آغاز کردند. در پایان می 2۰2۳، پاشینیان تصریح 
کرد که ایروان حاکمیت جمهوری آذربایجان و قلمرو 
قره باغ را به رسمیت می شناسد. از طرف دیگر، علی اف 
گفت: در صورتیکه ایروان موضع خود را تغییر ندهد، دو 
کشور می توانند در آینده ای نزدیک یک پیمان صلح را به 

امضا درآورند.

 نانسی پلوسی 
بازهم نامزد انتخابات می شود

 رئیس پیشین مجلس نمایندگان آمریکا باردیگر نامزد 
انتخابات کنگره در سال 2۰24 می شود. به گزارش ایسنا، 
به نقل از وب سایت خبری هیل،  این نماینده قدیمی کنگره 
آمریکا از ایالت کالیفرنیا که در پایان کار کنگره پیشین از 
رهبری دموکرات ها کناره گیری کرد، اعلام کرد که برای یک 
دوره دیگر نامزد ورود به این مجلس خواهد شد. پلوسی ۸۳ 
ساله در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق( نوشت: اکنون 
بیش از هر زمان دیگری شهر ما برای پیشبرد ارزش های 
سانفرانسیسکو و بهبودی بیشتر به ما نیاز دارد. کشور ما به 
آمریکایی نیاز دارد تا به جهان نشان دهد که پرچم ما هنوز 
آنجاست، با آزادی و عدالت برای همه. به همین دلیل است 
که من دوباره در انتخابات کنگره شرکت می کنم و با احترام، 
از شما طلب رای می کنم. این اطلاعیه نانسی پلوسی، به 
هرگونه گمانه زنی مبنی بر اینکه این دموکرات اهل کالیفرنیا 
پس از بیش از ۳5 سال خدمت در مجلس نمایندگان آمریکا 
ممکن است از گود خارج شود، پایان می دهد. این فرصتی 
برای پلوسی است تا به کار حرفه ای در کنگره آمریکا ، ادامه 

دهد.

 اتحادیه آفریقا به طور رسمی 
عضو گروه ۲۰ شد

 نخست وزیر هند در اولین روز اجلاس سران گروه 2۰ در 
دهلی نو، اعلام کرد که طبق توافق همه اعضا، اتحادیه آفریقا 
رسما به عضویت این گروه درآمده است. »نارندرا مودی«، 
اعلام کرد که اتحادیه آفریقا رسما به عضویت این گروه 
درآمده است. طبق گزارش »روسیاالیوم«، مودی گفت: با 
توافق همه اعضا، من از رئیس اتحادیه آفریقا می خواهم تا 
به عنوان عضو دائمی گروه 2۰ این جایگاه را تحویل بگیرد. 
طبق گزارش های رسانه ای، با اعلام این خبر رئیس اتحادیه 
آفریقا در کنار رهبران کشورهای گروه 2۰ نشسته است. 
اتحادیه آفریقا 7سال است که به دنبال عضویت کامل در این 
گروه بوده و اضافه شدنش این مجموعه با بیش از 5۰کشور 
عضو، به رسمیت شناختن اهمیت روزافزون آفریقا است. 
مودی در بخش دیگری از سخنرانی خود در افتتاح اجلاس 
سران گروه 2۰ افزود: »قرن بیست و یکم زمان نشان دادن 
مسیر جدیدی به جهان است. چالش های جهانی قدیمی 
نیازمند راه حل های جدید هستند که ما را ملزم به اتخاذ 
رویکردی انسان محور برای حل این چالش ها می کنند.« 
نخست وزیر هند همچنین تاکید کرد که دستیابی به 
تفاهم جهانی برای مقابله با آشفتگی های اقتصادی، امنیت 
غذایی و بحران کمبود کود و شکاف شمال-جنوب موجود، 
امری ضروری است. رسانه های جهان خبر داده بودند که 
کشورهای گروه 2۰ با اعطای وضعیت عضو دائمی به اتحادیه 
آفریقا موافقت کرده و آن ها قصد دارند این تصمیم را در 

اجلاس کنونی خود در هند اعلام کنند.

  شمس آقاجانی، شاعر و منتقد 
ادبی در  55 سالگی درگذشت. 
رویا تفتی شاعر و همسر شمس 
آقاجانی در صفحه شخصی خود 
این خبر را اعلام کرده است. 
سال  متولد  آقاجانی  شمس 
۱۳47، شاعر و منتقد ادبی و از 
شاگردان کارگاه رضا براهنی در 
دهه 7۰ بود که روز جمعه )۱7 
شهریورماه( به دلیل عوارض کرونا 
از دنیا رفت. »سخن رمز دهان«، 
»مخاطب اجباری«، »درس های 
ادبی« و... از آثار این شاعر و منتقد 

ادبی است. 

 محمد معتمدی جدیدترین اثر 
خود را با عنوان »انتظار« با همراهی 
گروه »رامبراند تریو« منتشر کرد. 
 Just صفحه اینستاگرام شرکت
Listen Records   که این اثر را 
منتشر کرده، نوشته است: »بسیار 
خوشحالیم که جدیدترین اثر خود 
را با عنوان »انتظار« با آواز محمد 
معتمدی و گروه رامبراند با مردم 
جهان اشتراک می گذاریم؛ سه 
هنرمند »رامبراند تریو« با خواننده 
فوق العاده ایرانی محمد معتمدی 
به  را  شما  و  می کنند  همکاری 

ماجراجویی دعوت می کنند.«

اعلام آمار فروش نمایش ها
 آمار هفتگی فروش و تماشاگران نمایش های به 
صحنه رفته در مجموعه تئاترشهر تا پایان روز جمعه 
۱7 شهریورماه سال ۱4۰2 مشخص شد. به گزارش 
روابط عمومی مجموعه تئاترشهر، آمار هفتگی فروش 
و تماشاگران نمایش های تالارهای اصلی، چهارسو، 
قشقایی، سایه و کارگاه نمایش مجموعه تئاترشهر 
تا پایان روز جمعه ۱7 شهریورماه ۱4۰2 اعلام شد. 
نمایش »بک تو بلک« به کارگردانی سجاد افشاریان 
که از روز 2۶ مرداد ماه در تالار اصلی با ظرفیت 579 
تماشاگر و قیمت بلیت 2۰۰، ۱5۰ و ۱۰۰ هزار تومان 
اجرای خود را آغاز کرده با مجموع ۳۱ اجرا و میزبانی 
از ۱7 هزار و 7۱4 مخاطب، )با احتساب بلیت تمام 
بها، نیم بها، تخفیف دار و مهمان( 2 میلیارد و ۸44 
میلیون و ۶5۰ هزار تومان فروش داشته است. نمایش 
»چخفته« به کارگردانی اشکان پیردل زنده که در 
سری اول اجرا از 2۳ تیر تا ۱۳ مردادماه در تالار 
سایه به صحنه رفت، در اجرای تمدیدیِ خود از روز 
دوشنبه ۳۰ مردادماه در تالار چهارسو با ظرفیت ۱۳2 
نفر و قیمت بلیت ۱۱۰ هزار تومان روی صحنه رفته، 
با مجموع ۳۰ اجرا 2 هزار و 77۶ تماشاگر و فروشی 
معادل 2۶۳ میلیون و 92۳ هزار تومان به اجرای خود 
پایان داد. نمایش »سوسمار« به کارگردانی رحمت 
امینی نیز که از ۶ شهریورماه اجرای خود در تالار 
چهارسو با ظرفیت ۱۳2 نفر و قیمت بلیت ۱2۰ هزار 
تومان آغاز کرده بود با مجموع 9 اجرا و 95۸ تماشاگر 
به فروشی معادل 97 میلیون و 2۰۰ هزار تومان دست 
پیدا کرد. نمایش »شبیه خون« به کارگردانی محمد 
حاتمی نیز که از ۶ شهریورماه اجرای خود را در تالار 
قشقایی با ظرفیت 9۶ نفر و قیمت بلیت ۱۳۰ هزار 
تومان آغاز کرده، با 9 اجرا توانسته ۳۱۶ تماشاگر 
)با احتساب ارائه بلیت تمام بها، نیم بها، تخفیف دار و 
مهمان( جلب کند و به فروشی معادل 2۳ میلیون و 
۱۱4 هزار تومان دست پیدا کند. نمایش »کسی برای 
یک گوریل غمگین کاری نمی کند« به کارگردانی 
مجید شکری از روز جمعه ۳ شهریورماه در تالار سایه 
ر تومان  با ظرفیت 72 نفر و قیمت بلیت ۱۰۰ هزا
به صحنه رفت و با مجموع ۱۱ اجرا، توانسته 4۶۰ 
تماشاگر را به سالن بکشاند و با فروشی معادل 27 
میلیون و 52۰ هزار تومان به اجرای خود ادامه دهد. 
همچنین نمایش »آوینیون« به کارگردانی حسن 
معینی از روز جمعه ۳ شهریورماه در تالار سایه با 
ظرفیت 72 نفر و قیمت بلیت ۱۱۰ هزار تومان اجرای 
خود را آغاز کرده و با مجموع ۱۱ اجرا، توانست ۶44 
تماشاگر جلب کند و فروشی معادل 54 میلیون و 4۰۶ 

هزار تومان داشته باشد.

پرویزفلاحیپور:

  کارها ضعیف شده اند


